
خبر كوتاه
کونام: فدراسیون در حق من کم لطفی کرد؛

حرف های نکونام در مورد اختلاف کی روش و برانکو
گفتگویی  در  نساجی  فوتبال  تیم  رمربی  س
شرایط  از  مختلفی  موضوعات  مورد  در  فصل  م
نمایش  تا  گرفته  فصل  پیش  تمرینات  در  یمش  ت
و  روش  اختلافات کی  و  در جام جهانی  ملی  یم  ت

برانکو صحبت کرده است.
نساجی  فوتبال  تیم  سرمربی  نکونام  واد  ج
دیدارهای  در  شد  موفق  گذشته  فصل  ازنداران  م
پایانی هدایت این تیم را برعهده بگیرد و با کسب 
نتایج بسیار خوب در نهایت و در هفته پایانی موفق 
شد با تفاضل گل بهتر تیم خونه به خونه را که نیم 
فصل اول را در این تیم مربیگری کرده بود، پشت 

سر بگذارد و به لیگ برتر صعود کند.
نساجی مازندران به پشتوانه هواداران پرشمار 
از تیم های جذاب لیگ  و پرشوری که دارد یکی 
هجدهم خواهد بود و نکونام نیز تلاش زیادی برای 
آماده سازی بازیکنانش جهت حضور در لیگ برتر 
دارد ولی گلایه هایی نیز به قوانین موجود در زمینه 
جذب بازیکن وارد کرده که می توانید مصاحبه او را 
با »ورزش سه« در مورد شرایط نساجی و همینطور 
نظیر  ایران  فوتبال  برانگیز  چالش  نکات  ایر  س

اختلافات کی روش و برانکو را در ادامه بخوانید.
* شرایط نساجی در حال حاضر چگونه 
است؛ آیا به اهدافی که در بازار نقل و انتقالات 

داشتید، دست یافته اید؟
شرایط خوبی داریم. بازیکنان مد نظر ما جذب 
شدند. شاید یکی دو بازیکن را دوست داشتیم که 
تمام  ولی  نداد  رخ  اتفاق  این  ولی  باشند  نارمان  ک
جذب  تاحدودی  را  خواستیم  می  که  ازیکنانی  ب
کردیم. یک سری شرایط هم اصلا دست ما نیست 
و دست باشگاه هم نیست. چیزهایی است که خود 
تیم  که  شرایطی  با  ولی  کند  انتخاب  باید  ازیکن  ب
بازیکنانی که  داریم فکر می کنم  دارد و خودمان 

ایده آل بودند را توانستیم جذب کنیم.
می  ارزیابی  چطور  را  لیگ  شرایط    *
که  ها  تیم  برخی  از  غیر  به  که  چرا  نید؛  ک
وضعیت خوبی ندارند، مابقی کار خود را شروع 

کرده اند.
همه خوب عمل می کنند و فقط یکی دو تا 
تیم شرایط مشخصی ندارند. همه تیم ها خریدهای 
اینکه  به  با توجه  تازه  انجام می دهند؛  آن چنانی 
بازیکن دیگر  25 بازیکن داشتند و الان هم شش 
می گیرند. خرج های آنچنانی، پول های آنچنانی، 
حتی  و  لیگ  های  ستاره  کیفیت،  با  ازیکنان  ب
ما  برای  این  کنند.  می  های خوب جذب  خارجی 
خیلی سخت است و کار ما را خیلی دشوار می کند.
اشاره کردید،  که  به شرایطی  توجه  با   *
آیا منصفانه است که تیم هایی نظیر نساجی 
برتر  لیگ  به  تازه  که  نفت مسجد سلیمان  و 
صعود کرده اند، شرایط برابری از لحاظ جذب 
داشته  برتری  لیگ  های  تیم  سایر  با  ازیکن  ب

باشند؟
ما همین اعتراض را داشتیم. حدود یک هفته 
است که در مورد این موضوع در حال صحبت هستم 

و با آقای فتاحی، محمودزاده و بهاروند هم در این 
خصوص صحبت کردم و به ایشان گفتم که به این 
شرایط اعتراض دارم. در این سال ها ببینید هر تیمی 
از لیگ یک آمده، سال بعد مدعی سقوط بوده. البته 
تیم هایی هم بوده اند که نمایش خوبی داشته اند ولی 
معمولا شرایط برای تیم های لیگ یکی بسیار سخت 
بوده و حتی تیمی داشتیم که 4 سال کارش این بوده 
و مداوم در حال رفت و برگشت به لیگ برتر و لیگ 
یک بوده است. این اتفاق به خاطر مبارزه نابرابر است. 
شما ببینید هر تیمی در لیگ برتر 25 بازیکن داشته 
است یا نه حداقل 20 بازیکن داشته است. امسال هم 6 
بازیکن می گیرد و می شود 26 بازیکن. حتی بازیکنی 
هم اگر از دست بدهد، 26 یا 20 بازیکن لیگ برتری 
دارد. ما امسال تیممان از لیگ یک به لیگ برتر آمده 
و مشکلی که داریم این است که تیم ما هفت بازیکن 
می تواند بگیرد یعنی فقط یک بازیکن بیشتر از لیگ 
برتری ها و تیم ما هم کامل اندازه لیگ یک بوده و تیم 
بستن در لیگ یک و لیگ برتر کاملا متفاوت است. 
شما در لیگ یک طوری تیمتان را می بندید و در 
لیگ برتر هم به نحوی دیگر. این حداقل فکر و ذهن 
من است و من نمی توانم تیمی که امسال برای لیگ 
یک می بندم، تیمی باشد که سال بعد هم در لیگ 
برتر به من کمک کند. شاید من در لیگ یک بازیکن 
34 ساله و با تجربه بگیرم که کمکم کند ولی در لیگ 
برتر شاید این نظر را نداشته باشم. متاسفانه تصمیم ها 
و قوانینی که در این زمینه موجود است کاملا اشتباه 
است. تصمیم درستی است که سه بازیکن 25 سال 
با تیم ها باشند ولی این کاملا به سود تیم های لیگ 
برتری است و تمام تیم های لیگ برتری از این قانون 
استفاده می کنند، پس من باید چه کاری بکنم؟! آنها 
6 بازیکنی که داشتند، شد 9 تا ولی 7 سهمیه ما همان 
7 باقی ماند. پس من باید باز هم بازیکن لیگ یکی 
بگیرم و باز هم چیزی به نفع من نشده است و فقط به 
نفع تیم های لیگ برتری است. پول که دارند، امکانات 
که دارند، نامه که می زنند و بازیکن سری سوم لیگ 
برزیل را وارد تیم خود می کنند، تمام این اتفاقات رخ 
می دهد و بعد سه بازیکن زیر 25 سال هم به آنها می 

دهند! این ها اتفاقاتی است که به تیم من ضربه می 
زند. این اعتراض را هر تیمی از لیگ یک به لیگ برتر 
بیاید و انجام بدهد، حقش است. الان من می گویم و 

اولین نفر هستم که این حرف را می زنم.
تمام تیم هایی که از لیگ یک به لیگ برتر می 
آیند از همین حالا باید اعتراض کنند. من نمی دانم 
هفته بعد یا سال آینده کجا هستم ولی این قانون باید 
تغییر کند. این قانون باید برای تیم های لیگ یکی 
اصلاح شود، چرا که خصوصی اداره می شویم و از 

جیب خرج می شود.
در تیم ما آقای صنیعی فر مالک باشگاه و آقای 
حدادی زحمت می کشند و هزینه می کنند ولی نمی 
توانیم مثل تیم هایی که هزینه های زیادی می کنند 
با آنها مبارزه کنیم. خیلی جالب است که یک سری 
از تیم ها اینقدر بازیکن لیگ برتری داشتند، سهمیه 
خودشان را با لیگ یکی پر کرده اند! این واقعا کار ما 
را سخت می کند. من باید جوابگوی یک شهر باشم. 
نساجی بعد از 24 سال به سطح اول فوتبال کشور 
بازگشته و من از همین حالا هشدار می دهم که با 
اینکه  مگر  است،  سخت  خیلی  کار  موجود  رایط  ش
شرایط یک طوری بشود که حداقل کمی هم به ما 
سود برسد. الان سهمیه های لیگ برتری ها شده 9 
و سهمیه لیگ یکی ها شده 7؛   من الان 11 بازیکن 
لیگ یکی دارم و عملا تیم من لیگ یکی بسته شده. 

کیفیت تیم ها در حال حاضر با هم تفاوت دارد.
* با این شرایط کار شما خیلی سخت تر 

هم می شود.
 بله با این شرایط دو سه تیم هم برای نیفتادن 
تلاش می کنند که هر کسی شانس بیشتری داشته 
باشد و بیشتر کار کند، باقی می ماند و بقیه سقوط 
که  آسیب شناسی کنید  و  ببینید  کنند. شما  می 
سال  کند،  می  صعود  برتر  لیگ  به  تیمی  هر  چرا 
بعد مدعی سقوط است. همین الان هم می گویم 
منظورم تمام تیم ها نیست ولی در اکثریت مواقع 
این اتفاق افتاده است. سال قبل سپیدرود این اتفاق 
برایش افتاد ولی پارس جم استثناء بود و سال قبل 
تر هم ماشین سازی. این شرایط باید تغییر کند و 

حداقل شرایطی فراهم شود که تیم های لیگ یکی 
شرایط بهتری داشته باشند. بازیکن خارجی هم که 
البته ما نمی توانیم؛ یک  نمی توانیم جذب کنیم. 
سری تیم ها این کار را کرده اند ؛ پولش را دارند 
نابرابر است.  و نوش جانشان ولی واقعا این رقابت 
این  چرا  گوییم  می  بعد  و  است  نابرابر  چیز  مه  ه
بیاید و کار  افتند. اگر کسی می تواند  تیم ها می 
کند. واقعا سخت است. من به آقای بهاروند گفته 
ام و از هیئت مدیره هم می خواهم و خواهش می 
کنم که در مورد این قانون سریع ترتیب اثر بدهند 
تا درست شود. یا ما باید سه بازیکن لیگ برتر از 
تیم های دیگر و زیر 25 سال بگیریم یا سهمیه سه 
تا زیاد شود. شرایطی که به نفع ما شود؛ الان چه 
فرقی برای من دارد که سه بازیکن 25 سال از تیم 
بازیکن   2 فقط  الان  من  تازه  باشم.  داشته  ودم  خ
دارم که اگر بتوانیم آنها را برگردانیم یا نه. پس این 
کاملا یکطرفه یه سود لیگ برتری ها است. آنها را 
کاملا جدا کرده اند و بقیه هم باید دعوا کنند که 
می افتند یا نمی افتند. بازم می گویم از الان تا آخر 
فصل اگر ترتیب اثر داده نشود، هر روز مصاحبه می 
فقط  را  این  تکرار می کنم.  را  این موضوع  و  کنم 
برای خودم هم نمی گویم؛ سال های بعد هم وجود 
دارد. این برای فوتبال ما است و برای خودم نیست. 
نفت مسجد سلیمان باید اعتراض کند و تیم هایی 
اینگونه  دنیا  بعد صعود می کنند. کجای  که سال 
است؟!  بگویند که ما هم بدانیم. به همه مسئولین 
امیدوارم  و  ایم  نامه هم زده  ام،  سازمان هم گفته 
خیلی زود ترتیب اثر بدهند. از شما خبرنگاران هم 
فوتبال خدمت  به  می خواهم که پیگیری کنید و 

کنید.
در جام جهانی  را  ملی  تیم  *   عملکرد 
چطور دیدید با توجه به دیدگاه های متناقصی 

که وجود دارد؟
می  چیزی  چه  فوتبال  از  ببینید  باید  ما  ش
یا  خواهید  می  نتیجه  خواهید  می  اینکه  واهید.  خ
به  نسبت  چیست؟  تیم  برای  برنامه  نگری؛  ینده  آ
این دو دیدگاه می توانیم بگوییم که عملکرد خوبی 
نداریم  مشخصی  هدف  ما  وقتی  نه.  یا  ایم  اشته  د
امتیاز گرفتن در جام  نداریم 4  برنامه مشخصی  و 
جهانی فکر می کنم نتیجه بدی نباشد. دفاعی می 
گویند خوب بودیم، می گوییم که قطعا خوب بوده 
ایم؛ در فاز هجومی می گویند بد بوده ایم و ما هم 
می گوییم که قطعا بد بوده ایم ولی باید ببینیم چه 
دنبال  بودیم.  نتیجه  دنبال  ما  خواهیم.  می  یزی  چ
که  دیگری  تورنمنت  برای  بازیکنان  کردن  ماده  آ
نبودیم یا آماده شدن برای جام جهانی بعد. ما دنبال 
نتیجه هستیم. در فوتبال ما اول باید هدف گذاری 
کنیم و بعد بنشینیم و صحبت کنیم تا ببینیم به 
نتیجه رسیده ایم یا نه ولی وقتی این ها را نداریم 

نمی توانیم بگوییم کارمان درست بوده است یا نه.
شد،  مطرح  که  مسائلی  به  توجه  با    *
را در مجموع چگونه می  عملکرد فدارسیون 

بینید؟

فوتبال  در  نفر  یک  یا  مربی  به  من  بینید  ب
به  توجه  با  کنم.  مورد صحبت  این  در  توانم  می  ن
امکاناتی که تیم ملی داشته و برای تیم ملی فراهم 
باید در  شده، سرمربی های تیم های ملی فوتبال 
کاری  فدراسیون  با  من  بدهند.  نظر  ین خصوص  ا
عنوان کمک  به  ملی  تیم  کنار  مقطعی  دارم. من  ن
مربی بودم و در آن مقطع شرایط تیم ملی را می 
بودم  دور  که  سالی  دو  یکی  این  در  الان  و  انم  د
چیزی نمی دانم. اما اگر بخواهم در مورد مقطعی 
که بودم صحبت کنم، باید بگویم که در مورد من  
)جواد نکونام( و کسانی که می خواهند مربی شوند، 
کم لطفی شد و خود مسئولین فدراسیون فوتبال 
هم این را می دانند. نمی خواهم به صورت باز در 
این موضوع صحبت کنم. حرف در مورد  با  رابطه 
دهد  می  ترجیح  ولی  است  زیاد  خیلی  دراسیون  ف
از  باقی بماند و هیچ صحبتی نشود ولی  که بسته 
نظر من رضایت مربی های تیم های ملی مجموع 

عملکرد فدراسیون است.
هفته  طی  کشور  فوتبال  فضای  در     *
های اخیر شاهد اختلاف نظرهای زیادی میان 
سرمربی تیم ملی و مربیان باشگاهی هستیم. 

شما چه دیدگاهی در این خصوص دارید؟
از درگیری ها نمی  وارد هیچ کدام  من اصلا 

شوم.
قضیه  این  به  بیرون  از  بخواهید  اگر    *

نگاه کنید، چطور؟
خب من بیرون نیستم و خودم داخل هستم و 

نمی توانم در این مورد چیزی بگویم.
*   تفاوت دیدگاه برانکو و کی روش را با 
این دو مربی دارید،  با  به تجربیاتی که  توجه 
چگونه توضیح می دهید و اینکه کدام سبک 

را بیش تر می پسندید؟
نه ببینید من اگر بخواهم واقعیت را بگویم این 
است که دیدگاه مربی شکل تیم را می سازد. هر 
مربی دیدگاه خاص خود را دارد. هر کدام دیدگاه 
خاص خود را نسبت به فوتبال، بازیکنان، تاکتیک 
ایده  مربی  هر  که  همانطور  و  دارند  فوتبال  ای  ه
های خاص خودش را دارد، برانکو و کی روش هم 
بگویم  توانم  می  که  اما چیزی  همینگونه هستند، 
اینکه واقعا برانکو و کی روش زحمت زیادی برای 
فوتبالیست های ایرانی کشیده اند و کسانی هستند 
ایران واقعا  توانیم بگوئیم در آینده فوتبال  که می 
رفتیم،  جهانی  جام  به   2006 ما  اند.  داشته  اثیر  ت
بازی های بوسان شدیم و سوم جام ملت  قهرمان 
ها شدیم. با کی روش ما به دو جام جهانی متوالی 
حالا  نداشتیم؛  اروپا  در  زیادی  بازیکنان  فتیم،  ر
لیگ های درجه یک  در  بازیکن  که  است  درست 
ها  این  داریم.  بازیکن  اروپا  در  ولی حداقل  داریم  ن
چیزهایی است که به دست آورده ایم. 2 مربی به 
فوتبال ایران خدمت کرده اند؛ قطعا می توانیم هم 
انتقاد کنیم و هم تعریف کنیم. من سعی می کنم 
از نکات مثبت استفاده کنم و اگر منفی هم دارد، 

قطعا استفاده نمی کنم.

بازگشت باقری و غفوری به تمرین 
استقلال

دو بازیکن استقلال امروز تمرین های خود 
را با این تیم آغاز کردند.

بعد  ساعت  یک  از  کمتر  در  غفوری  ریا  و
این  تمرین  در  استقلال  با  قرارداد  تمدید  ز  ا
صورت  به  را  خود  تمرینات  و  شد  حاضر  یم  ت

اختصاصی استارت زد.
اما روح الله باقری هم که به دلیل مصدومیت 
نداشت،  استقلال حضور  روز گذشته  تمرین  در 
امروز در بازی دوستانه این تیم حاضر شده است 
و احتمالا در نیمه دوم برابر امیدهای باشگاه به 
میدان می رود. استقلال با حضور وریا غفوری و 
فرشید اسماعیلی امروز شکل کامل تری به خود 
گرفته است و تمرینات این تیم شکل جدی تری 

به خود گرفته است.

استارت فرشید اسماعیلی برای شروع فصل
را  تمرینات خود  امروز  از  استقلال  هافبک 

برای شروع لیگ هجدهم استارت زد.
تمرین  اول  روز  در  اسماعیلی  رشید  ف
در  و  شد  مصدوم  شکمش  زیر  عضله  ستقلال  ا
این مدت در کیلینیک باشگاه استقلال مشغول 

مداوای مصدومیت خود بود.
مجوز  از  بعد  امروز  اسماعیلی  حال  این  ا  ب
کادر پزشکی باشگاه استقلال در تمرین این تیم 
برای شروع فصل جدید  را  تا خود  کرد  شرکت 

آماده کند.
فصل  بازیکنان  بهترین  از  یکی  سماعیلی  ا
او  درخشش  روی  شفر  و  بود  استقلال  ذشته  گ
برای فصل جدید حساب ویژه ای باز کرده است.

یعقوب کریمی: در یک نیم فصل 
خودم را ثابت می کنم

نیم  با  گوید  می  سپیدرود  جدید  افبک  ه
را  خود  های  توانایی  همه  به  کردن  بازی  فصل 

نشان می دهد.
با  قرارداد  عقد  مورد  در  کریمی  عقوب  ی
باشگاه  پیشنهاد  وقتی  گوید:  می  پیدرود  س
سپیدرود به دستم رسید بسیار خوشحال شدم 
چون این تیم یک تیم ریشه دار است و هواداران 
پرشوری دارد.او در پاسخ به این سوال که با کدام 
سپیدرود قرارداد بسته است هم می گوید: من 
ام که آقای خداداد  ا سپیدرودی قرارداد بسته  ب
عزیزی بسته اند و کارم را در این تیم شروع می 
تیم  اگر  اینکه  مورد  در  سپیدرود  هافبک  نم.  ک
خداد در لیگ برتر شرکت نکند چه اتفاقی می 
افتد هم گفت: به من گفته اند که صد در صد 
تیم آقای خداداد عزیزی در لیگ برتر شرکت می 
کند. اگر هم نشد طبق قانون قرارداد من فسخ 
می شود و می تواند با تیم جدیدی قرارداد امضا 
کنم.کریمی در مورد اینکه فصل قبل سال خوبی 
باشید  نگذاشت هم گفت: مطمئن  را پشت سر 
نیم  یک  و  گردم  می  بر  اوج  روزهای  به  وباره  د

فصل کافی است تا توانایی هایم را نشان بدهم.

روزنامه صبح ایران

4
شماره 2515 

ورزش
یک شنبه 17 تیر 1397  24 شوال 1439  8 جولای 2018  


